
Beste leden van de raadscommissie   

Mijn naam is Pepijn Kleingeld en ik spreek vandaag namens studentenvakbond STUUR. STUUR zet 

zich in voor de belangen van de Rotterdamse studenten. Iets wat in deze tijd hard nodig is. Een van 

de grootste uitdagingen voor nieuwe studenten is een kamer vinden in deze mooie stad. Zelf heb ik 

nog geluk, zo woon ik zelf nog thuis in Maassluis op nog geen uur verwijderd  van de 

universiteitscampus.  

Maar op deze campus worden genoeg verhalen gedeeld over het schrijnende woning- en 

kamertekort. Zo moet een Friese studiegenoot van mij iedere dag 4 uur heen en terug vanaf 

Steenbergen  naar de campus reizen. Een vriendin die studeert aan de hogeschool Rotterdam pakt 

ook gemakkelijk 2,5 tot 3 uur reistijd vanuit Veenendaal, wederom aangezien zij geen kamer in de 

stad kon vinden. De veronderstelling was dat de gemeente deze problematiek goed in het oog had 

om het kamertekort aan te pakken. U kunt onze verontwaardiging wel voorstellen toen wij in het 

onlangs uitgekomen rapport lazen dat studenten vaak niet werden meegenomen in het beleid.  

Zo bleek dat:  

1. De gemeente geen zicht heeft op verkamering in Rotterdam  

2. De gemeente de vraag van studenten naar 13.000 goedkope woningen niet meenam in haar 

beleid. Dit terwijl studenten juist op dit segment van de markt zijn aangewezen. 

3.  Dat de vele internationale studenten die Rotterdam rijk is ook niet zijn meegenomen  

Bij al deze punten komt het erop neer dat de Rotterdamse student enigszins werd vergeten. Nu 

alleen de vraag, hoe kan dit in de toekomst worden voorkomen?  

De gemeente kan beginnen door met studenten in overleg te gaan, iets dat volgens het 

onderzoeksrapport ook onvoldoende plaatsvindt. Zo vindt er vooral overleg plaats met de grote 

aanbieders van woningen, en in beperkte mate met huurders van corporatiewoningen.  

 In het contact met de gemeente enerzijds, en vrijwillige huurdersorganisaties bestaat ook een groot 

kennisverschil. Om noch maar te zwijgen van kennisachterstanden die internationale studenten 

ervaren als zij willen intreden op de woningmarkt. . De gemeente heeft nu de kans om dit gat 

enigszins te dichten. 

 U bent wellicht wel bekend met de horrorverhalen over de hordes dakloze internationale studenten 

in Amsterdam, die nu naar voren worden geschoven als zondebok. Dit terwijl studenten jarenlang 

zijn “vergeten” in het beleid. Groepen van jonge aspirant huurders worden ook nu nog onvoldoende 

gehoord. STUUR wil graag zijn steentje bijdragen om het gesprek tussen deze groepen en de 

gemeente op gang te brengen.  

Ten slotte bleek nog dat een goed deel van de sociale woningvoorraad onvoldoende beschikbaar was 

voor de daarvoor bestemmede doelgroepen. Voor studenten hield dit in dat zij de kale woningen 

met hoge vaste lasten niet kunnen betalen, aangezien zij maar lastig aanspraak kunnen maken op de 

energietoeslag. Deze barrière zal ook snel moeten worden afgebroken.  

 Wij hopen dat de gemeenteraad snel in actie komt om de reeds genoemde hindernissen weg te 

nemen. En nieuwe ruimte gecreëerd voor de nieuwe generatie Rotterdammers. Dank voor u uw 

aandacht.  
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